
. 189. on-line setkání skupiny Dr.
Hawkinse zaměřené na vzdávání se
srozumitelné v CZ a SK jazycích –
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Vítáme všechny, kteří právě sledují naše 189. on-line setkání studijní skupiny Dr.
Hawkinse.

Díky  našemu  každopondělnímu  on-line  setkávání  se,  se  v  naši  duchovní  práci
nacházíme v etapě, kde důrazem není již jenom „vědět“, ale stávat se tím, co se
učíme. A to s pomocí naši nepřetržité duchovní zamyšlenosti. Je to mysl, která nás
dovede k nemysli. Tím se posouváme do setkání, která jsou více zaměřená na
vzdávání se, nebo-li přijímání toho, co je,  a – toto vzdávání – je srozumitelně
podané ve slovenském či českém jazyce.

Ti  posluchači,  kteří  se  připojili  nedávno,  mohou  načerpat  poznatky  z  našeho
archivu on-line setkání na webu hawkins.support.

Už jen tím, že jsme dotřepali svoje kostry na toto setkání, máme šanci, že se na
nás něco osmózou nalepí. Tak, jak se to děje v AA nebo v jiných dvanácti krokových
skupinách. Naše setkání umožňují postupné posuny z poslouchání do momentů, kdy
tzv. trkne – a to naposlouchané je uplatněno v praxi, v situacích, kterými jsme
karmicky přitahováni.

 

Kdo má možnost si zapnout kameru, toho Julo bude moci zaregistrovat a vidět
odezvy.  Když  nebudete  mluvit  přes  mikrofon,  nebudete  vidět  v  záznamu  tohoto
setkání.

Setkání bude odrážet to, na co se Julo naladí a bude vhodné pro skupinu říci.

 

Osobní setkání v Praze:

Stretnutie „pražskej skupiny priaznivcov učenia DRH“ sa uskutoční buď 15. 6.,
alebo 22. 6. 2024 o 14tej hodine v Prahe Holešoviciach. V prípade Vašeho záujmu
(tí ktorí nieste aktuálne v pražskej členskej skupine DRH na whatsapp) kontaktujte
Igora  Nácika  a  to  mailom  na  igornacik@centrum.cz,  alebo  telefonicky  00420
604991457. Uzávierka prihlášiek je stanovená na 11. 6. do večera u Igora Nácika.
Na základe prihlášiek bude vybraný jedna z ponúkaných termínov stretnutia.

https://www.hawkins.support/archiv-on-line-setkani/189-on-line-setkani-skupiny-dr-hawkinse-zamerene-na-vzdavani-se-srozumitelne-v-cz-a-sk-jazycich-10-6-2024/
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Přišla e-mailem jedna odezvy od Petry a jedna od Milana ze skupiny vědomí.
Také se pověnujeme komentářům pod záznamem minulého setkání na youtube a možná i
těm starším…

 

Ale nejprve si pustíme Požehnání od Dr. Hawkinse. Pohodlně usaďte a začínáme.

Video s požehnáním od Dr. Hawkinse:

https://www.hawkins.support/wp-content/uploads/2022/07/DRH-pozehnani-posluchacum-h
lasite-1280x720-2000.mp4
 

Předávám slovo Julovi:

 

JULO…

Jen ze záznamu…

 

HONZA:

Odezva od Adama č.2 – komentář na 189. Youtube záznam:

Děkuji Jul’o ❤ pochopil jsem, že moje subjektivní názory jsou stejně směšné jako
subjektivita kohokoli jiného. Otázka znamená to, že se nemám vyjadřovat vůbec nebo
si jen uvědomit, že to, co mluvím není, není Pravda, ale subjektivní pravda na mé
úrovni vědomí?

 

JULO…

Jen ze záznamu…

 

HONZA:

Odezva od Adama č.2 – komentář na 189. Youtube záznam:

„Ujměte se jedné myšlenky. Udělejte z této myšlenky svůj život – myslete na ni,
sněte o ní, žijte podle ní. Nechte mozek, svaly, nervy, každou část svého těla
naplnit touto myšlenkou a všechny ostatní myšlenky nechte na pokoji. To je cesta k
úspěchu.“

 

https://www.hawkins.support/wp-content/uploads/2022/07/DRH-pozehnani-posluchacum-hlasite-1280x720-2000.mp4
https://www.hawkins.support/wp-content/uploads/2022/07/DRH-pozehnani-posluchacum-hlasite-1280x720-2000.mp4


JULO…

Jen ze záznamu…

 

HONZA:

Odezva od Adama č.1 – komentář na 189. Youtube záznam:

2:44:48  Děkuji Evě za krásnou odezvu – zkušenost ❤

 

JULO…

Jen ze záznamu…

 

HONZA:

Odezva od Milana ze skupiny vědomí:

Ahoj Honzo.
Potřeboval bych nasměrovat kde je ta fáze jak Hawkins popisuje tu hranici hrůzy
kterou je potřeba překonat. Tohle je řekl bych hodně podobné….. Z debaty Aha,
rozumím, děkuji, tak u mě je oddělenost. Totiž mě se to jakoby ,,překlikává,, dolů
do  stavů  čiré  hrůzy  a  je  to  v  procesu,  taková  hodně  strmá  horská  dráha.
Multiperspektiva zůstává. Jde mi teď o zpracování té hrůzy a oddělenosti.

Milan

 

JULO…

Jen ze záznamu…

 

HONZA:

Odezva od Petry:

Dobré ráno Honzo,

prosím tímto o info k regionálním osobním setkání. Jsem ze Sokolova. Kdyby bylo
nějaké setkání v západních čechách, byla bych ráda. Pokud zde dosud není skupinka
lidí,  ale  je  zájem  jednotlivců  se  setkat  a  posdílet  praktickè  zkušenosti  a
opakování  surů   pro  životní  praxi.  Tímto  sděluji  svůj  email,  pokud
souhlasíte: artepd@gmail.com, v případě zájmu. nechť se mi jednotlivec ze zàpadu �
ozve,  bude-li  se  chtít  setkat  např.  1x  za  2,3  měs.,  nebo  jen  pro  uložení
vzájemného kontaktu.

mailto:artepd@gmail.com


Určitě jsou v západních Čechách alespoň 1,2,3,.. lidi, kteří si na zvyšování
úrovně vědomí pracují minimálně jako já. Vím, že jich je zde více, ale prosím o
sdîlení ryze skrze způsoby dr.Hawkinse. 

Rovněž tímto děkuji Evě Sedlákové, Julovi, Františkovi, Honzovi, vám všem za
nezměrnou trpělivost s barvitým předáváním informací a příběhů ze života. Občas
cítím, že jakoby Julovo fyzikalita není v “normàlu” (dle zdravotnických tabulek),
vnímàm to, ale nepřekáží to ničemu, naopak je obdivuhodné, jak dokáže dàl sloužit
své cestě a pomáhat ostatnîm. 

A podobně mi tak přišla i Eva Sedláková.

Děkuju za vás. Když se to daří vám, daří se i mě, i kdyby z půlky, neumím měřit,
tak jen obrazně píši.

 vím, a zároveň i cítím, že na cestě jsem. toto vědomí, že na cestě ku zvyšování
úrovně vědomí jsem, plus opakování některých surů (nechte jiný, aby byli jiní a
vykonávàm potřeby přítomnosti,..) mne vždy navrátí ku klidu, a pokoře. Cítím, že
se mi bystří rozlišování (situací) a obvykle následuje pochopení, které s sebou
nese, že neřešim žàdné dalši pokecy – ani v mé hlavě, ani skrze jinych hlav. Což
je v mém případě posun, neboť kdysi jsem si hodně a přecitlivěle brala vše osobně
(práce ega)

Lekce skrze situace u mne probíhají denně v práci na střední škole a když se mi
daří udržovat 2krat denně svou vyladěnost, pak se vědomí, prostor mírné radosti
samo rozprostírá i po třídě puberťàků a jsem ráda, že nemusím nic říkat, nic
dělat, nic vysvětlovat. (Jsem asistent pedagoga, v této pozici to jde lehce) 

Bohužel jsou i dny, kdy nepozornost a polevení v bdělosti jak žáků, tak mé,
nástrahy nižších energiî způsobí, že okamžitě přijde lekce na kterou reaguji dle
toho co si vyberu za sur, či zda dokáži jakoby pomyslně vlítnout do prostoru ze
kterého jen pozoruji. Běžná, lidská a rychlá reakce obvykle neměla přínos, naopak.
všimla jsem si také, že děti velmi rychle dokáží neřešit, nevětvit a okamžitě
přeladit. A jà z nich takto také čerpám. Tyto větší děti velmi citlivě reagují na
nastavenî nás dospělých. Pokud vznikl konflikt, tak buď je kvůli závislosti dětí
na mobilu, nebo kvůli egu dospěláka jako který je v pozici autority, který v
obraně či nevědomém útoku vystoupí jako na výši postu jen díky vědomostem nebo
argumentačnîm schopnostem.

Problémy dětí  jsou bohužel kvůli následkům ze závislosti na netu, mobilech, dětem
to odebírá pozornost. V této oblasti bych potřebovala pomoct jak přistoupit, či
nepřistoupit k tomuto tématu. 

 3 měsíce to fungovalo bez mobilů a teď se najednou tzv. roztrhl pytel. Děti
koukaj a hrají na mobil v průběhu výuky, již má přitomnost nepomáhá, závislost je
stahla., bez upozornování  by hráli i  40min z 45 minutové výuky. V naší škole
byly kvuli tomuto i přednášky, které organizuje policie – nemoc netolismus a jiné
jsou nové zàvoslosti. Jsou to hezké přednášky a uvidí se, zda budou mit vliv.,..

Tato práce je naprostý opak mé první práce v umělecké škole, kde se koncentrovaně



pracuje s každým jednotlivým a vzájemně je cítit klid, soustředěnost, vděčnost, a
výsledky jsou tzv. Hmatatelné.

  Děkuji za různá cvičení ve formě situací a prosîm tímto Božskou Prozřetelnost,
aby nadále vedla mé kroky, a aby nahradila mé (ne)jednání, chování, mou vůli, má
slova a myšlenky.

 A pokud to tak má být, tak ať je skrze mne pomoženo. 

Děkuji.

Petra

 

JULO…

Jen ze záznamu…

 

HONZA:

Odezva od Adama – komentář na 182. Youtube záznam:

 Dobrý den,

Mám dotaz na Jula, proč dokola říká jen nešťourat se v tom a neřešit obsah ?
Důležité je vidět kontext, to už není džusíkování, ale přímý vhled, který zvyšuje
úroveň Vědomí.

 

JULO…

Jen ze záznamu…

 

HONZA:

Odezva od Adama – komentář na 181. Youtube záznam:

Pokušení luciferskou energii je skutečné. I Ježiš Kristus byl pokoušen, byla mu
nabídnuta veškerá moc na světě. J. Kristus varoval učedníky, že i je bude lucifer
pokoušeni …

 

JULO…

Jen ze záznamu…

 



HONZA:

Informace k on-line a k osobním setkáváním :

Pokud zatím nedostáváte emailem informace o nadcházejících setkáních a chcete tyto
emaily dostávat, napište mi na: jan.macto@gmail.com.

Na stejný email můžete psát i odezvy a dotazy.

Stretnutie „pražskej skupiny priaznivcov učenia DRH“ sa uskutoční buď 15. 6.,
alebo 22. 6. 2024 o 14tej hodine v Prahe Holešoviciach. V prípade Vašeho záujmu
(tí ktorí nieste aktuálne v pražskej členskej skupine DRH na whatsapp) kontaktujte
Igora  Nácika  a  to  mailom  na  igornacik@centrum.cz,  alebo  telefonicky  00420
604991457. Uzávierka prihlášiek je stanovená na 11. 6. do večera u Igora Nácika.
Na základe prihlášiek bude vybraný jedna z ponúkaných termínov stretnutia.

 

HONZA:

Je tu opět výzva k zaměření se na posílání lásky, během toho, co František bude
číst Shrnutí.

 

FRANTIŠEK:

Shrnutí od Františka, (revidované Julem):

Přátelé, děkujeme, že máme opět příležitost být ve skupině stejně zaměřených a
osmózou obdarovávat naše kamarádská těla.

To nám umožňuje alespoň jednou za týden si uvědomovat, že podléháme JENOM tomu, co
uchováváme v mysli. A tedy jak jsme si jindy řekli, na co vrháme pohledy a
komentáře, tedy na to, co chceme, ale i nechceme, to potom intenzivněji chytáme.
Je na nás, kolik pozornosti věnujeme vzcházejícímu obsahu. A zde je nutno říci, že
my  usilujeme  jít  směrem,  kde  nemáme  komentáře.  Boha  nacházíme  skrze
jednoduchost. Přece je jednoduché zanechat komentáře. Tomu každý rozumí, ale trklo
vám toto rozumění?

Například, nic není dobré ani zlé, jen myšlenky skrze naše stanoviska to dělají
takým. Tedy, když jsme se všemi myšlenkami v pokoji a klidu, tak ty věci, jakože
venku, jsou také v pokoji a klidu. Záleží na tom, kde libovolně uděláme čáru
rozdělující dobro od zla, která definuje naši dualitu. Zde je nutné si odkrýt, že
všechny názory či stanoviska jsme nakoupili jako děti od svých rodičů, sourozenců,
učitelů  a  jiných,  kteří  nás  vychovali,  jak  nejlépe  uměli  a  rovněž  také  z
předcházejících epizod života. Upouštíme od stanovisek, ale ne proto, že jsou
správná nebo nesprávná, ale proto, že toto upouštění vede k zvýšení úrovní vědomí,
co nás vede k pokoji a klidu. 

Jak to udělat?

mailto:jan.macto@gmail.com


Objednáváme si, nejlépe 2x denně, láskyplné myšlenky, které nás vtahují k vidění
nevinnosti a vedou k láskyplnosti a k soucitu. Ukázalo se, že jediným účinným
pomocníkem je pokorné uvědomování si vlastních nedostatků a nevědomostí. Každý,
tedy i já, dělá vždy to nejlepší, co umí a čeho je schopný. Jinak řečeno, tímto
vlastně uznáváme Já-Bytí, v nás i ve všech osobách kolem nás.

A dáváme pozor, abychom v životě jednali oddaně bezúhonně, tedy, abychom se
nešťourali, ve svém každodenním životě, s energiemi pod úrovní 200, což je úroveň
bezúhonnosti. Zde je vhodné si připomenout, že tedy nemusíme sledovat světové
zprávy a šťourat se v nich. Všechno jsou vlastně pohádky, které byly vytvořeny pro
ty, kteří naoko volí mít pokoj a klid, ale vnitřně ho nechtějí, chtějí mít pravdu.

Vhodné je opakovat si jakoukoliv jednu modrou větu, kterou si týdny, měsíce či i
roky oddaně říkáme a používáme na všechno, co nás každý den potkává. Příkladem
jsou věty:

„Vykonávám potřeby přítomnosti, aniž bych si přál, aby věci byly jinak.“

„A  budu  vědět,  co  je  třeba  vědět,  až  to  bude  třeba  vědět  (vidět,  slyšet,
poznat…).“

„A jsem zodpovědný za úsilí a ne za výsledek.“

„Všechen strach je mylnou představou, a já to bezpodmínečně vím, jdu skrze něj,
stůj co stůj. V absolutní Skutečnosti okamžiku jsem vždy v bezpečí.“ Důvodem proč
většinu věcí děláme, je ze strachu z nemoci, z chudoby, ze stáří či ze smrti.

„Myšlenky  naskakují  oproti  tichému  pozadí  nemyšlenkovitosti.“  A  na  každou
myšlenku,  moji  i  jiných,  máte  právo  si  říci:  „Děkuji  za  pozvání,  nepřijímám!“

A jak jsme si již řekli, modlíme se soustavně o Boží Přízeň, čili o přeměnu
vyvolávající duchovní energii, která jakoby nabuzovala možnosti, které by nám snad
jinak  nepřišli  na  mysl  v  tom  čase.  Například  o  Přízeň  na  vzdávání  našich
nakúpených stanovisek, snad i bezeslovně, aby se naše situace ve vzájemném pokoji
a klidu nějak poriešila a vykryštalizovala.

Pomoc Boha se projeví tehdy, když si přiznám, že s těmi problémy se já sám neumím
vyspořádat, jsem v koncích a jednoduše je vzdávám Bohu.

Takto  vědomě  zlehka  obměkčujeme  naše  zaryté  stanoviska  a  postupně  uvolňujeme
překážky k pokoji a klidu v nás, tedy představy a koncepty v nás. Jednoduše
řečeno, přestáváme šťúrat myšlenkovitostí do pozorovaných lidí a věcí a dovolujeme
jim být tím, čím jsou. Vlastně umožňujeme jiným spravovat jejich karmu a nesnažíme
se je měnit. Jinak řečeno, máme ochotu vzdát se své  tvrdohlavosti, čímž otevíráme
prostor Duchovní Vůlí Já-Bytí. Postupně děkujeme všem emocím a pocitům za pozvání,
které nepřijímáme, ale naopak vzdáváme je, protože z nich neustále džusuje náš
ego-macík, který chce soustavně zakusovat a nechce mít pokoj a klid. Při upřímném
zaostření je vidět, že každá emoce je sama o sobě její vlastní odměnou.

Děkujeme ti, Ó Pane, za tvoji Boží přítomnost, která se projevuje jako pokoj,
ticho  a  existence.  A  dospějeme  k  poznání,  že  „Moje  skutečnost  je  dokonalá



vyrovnanost a souladná souhra.“

A jak Dr. Hawkins říká – Gloria in Excelsis Deo – čili Nejvyšší Sláva Bohu.

 

KONEC – po vyčerpání témat neoficiální části.

 

Bezplatné připojování se zůstává zachováno, pokud příspěvky postačují na krytí
výdajů.

Družstvo Evoluce, které tyto aktivity zastřešuje, je financováno jen z darů.

Minulý týden bylo darováno 1581 Kč

Děkujeme za finanční podporu.

 

Nabízíme záznam celého on-line setkání:

 

Zvukový záznam v MP3:

https://drive.google.com/file/d/1R1pQyeuXDbnOi__i-iPU2dVkQGtyh4Ls/view?usp=sharing

 

https://drive.google.com/file/d/1R1pQyeuXDbnOi__i-iPU2dVkQGtyh4Ls/view?usp=sharing

